
Spolek rodičů pro Kamenku 
při základní škole Čelákovice, Kostelní 457 

Zápis ze schůze dne 6. 9. 2023 
 
Schůze spolku svolaná paní Lenku Satýnkovou, předsedkyní Spolku, proběhla dne 6. 9. 2023 
od 18:00 v budově základní školy v Kostelní ulici, za účasti osob uvedených na prezenční 
listině.  
 
Přítomni: viz prezenční listina, 27 zástupců tříd, 1x zplnomocnění 
Hosté: Ing. Jiří Kyliánek, ředitel školy 
 
Předsedkyně Spolku navrhla program schůze: 
1) Potvrzení nových zástupců jednotlivých tříd 
2) Volba nového člena výboru 
3) Seznámení s finanční situací Spolku 
4) Informace ředitele školy 
5) Různé - další podněty 
 
Ad 1) Potvrzení nových zástupců jednotlivých tříd 
 
1. A - Helena Babická 
- hlasování: 27 členů pro, 0 členů proti, 1 člen se zdržel. 
 
1. B - Marcela Navrátilová 
- hlasování: 27 členů pro, 0 členů proti, 1 člen se zdržel. 
 
1. C - Markéta Muziková 
- hlasování: 27 členů pro, 0 členů proti, 1 člen se zdržel. 
 
1. D - Zuzana Poklopová 
- hlasování: 27 členů pro, 0 členů proti, 1 člen se zdržel. 
 
6. B - člen nebyl dosud jmenován 
 
Ad 2) Volba nového člena výboru 
 
Na pozici třetího člena výboru se přihlásila zástupkyně za 1. A Helena Babická. 
Hlasování: 27 členů pro, 0 členů proti, 1 člen se zdržel. 
 
Ad 3) Seznámení s finanční situací Spolku 
 
Předsedkyně bude zástupce tříd informovat o stavu účtu. 
Aktuální stav účtu: 144.938,-Kč. 
Je třeba odečíst příspěvek ve výši 2.000 Kč na každou třídu + pravidelný příspěvek Spolku na 
papíry ve výši 25.000,-Kč. 
Výše příspěvku za rodinu bude pro tento školní rok stanovena dle aktuálních potřeb školy. 
Spolek dnes nebude rozhodovat o konkrétním výši příspěvků a jeho využití.  



 
Ad 4) Informace ředitele školy 
 
Ředitel školy Ing. Kyliánek informoval o aktuálních počtech žáků. 
Přijato bylo 83 prvňáčků, celkem je na škole 693 žáků v 31 třídách.  
19 asistentek pedagoga se věnuje celkem 103 dětem se specifickými vzdělávacími 
potřebami. 
Bohužel k 1.1.2024 má dojít v rámci rozpočtu MŠMT k úsporám a parametrizaci, 
je pravděpodobné, že počet asistentek bude muset být v budoucnu dramaticky snížen.  
 
Ředitel školy žádá Spolek o příspěvek na 2 projektory kompatibilní s již dodanými panely, 
předběžná částka 2x32.000,-. 
Dále ředitel školy žádá o příspěvek na dotykovou LCD obrazovku k dovybavení hudebního / 
zeleného sálku v nové přístavbě. Odhadovaný náklad 110.000,-. Po zaslání specifikace bude 
požadavek na Spolku diskutován. 
 
Dne 31. 8. 2023 schválila školská rada školní řád, včetně vzdělávacího programu 
(mj. předmět Nová informatika, který se bude nově vyučovat od 3. do 9. třídy). 
 
Ředitel rovněž upozornil na problém, kdy žáci o přestávkách natáčejí videa a fotí fotky 
spolužáků, které sdílejí na sociálních sítích. Požádal, aby děti mobily k natáčení ve škole 
během přestávek vůbec nepoužívaly. Zároveň apeloval na rodiče, ať dětem vysvětlí úskalí 
sociálních sítí. Škola nechce zakázat plošně využívání mobilů ve škole, mobily jsou mnohdy 
součástí formy výuky. Škola podniká veškerou prevenci, která je možná, do školy dochází 
rovněž externí psycholožka. 
 
Během léta proběhla velká investiční akce, kdy město jako zřizovatel investovalo cca 3,8 mil. 
Kč na renovaci sociálního zařízení ve staré Kamence. Další investiční akce nyní nejsou 
v plánu. Na dotaz rodičů ředitel odpověděl, že škola má zájem o investici na odhlučnění 
jídelny, ale bohužel nyní nejsou prostředky. 
 
Ředitel nabídl zástupcům Spolku možnost zúčastnit se dne 15. 9. 2023 tvorby „Vize školy“ v 
budově školy.  
 
5) Různé - další podněty 
 
a) Nadále platí příspěvek ve výši 2.000 Kč pro každou třídu. 
b) Škola by ráda využila příspěvek na dotykovou velkoplošnou televizi do hudebního sálku, 

pokud by se na výši příspěvku Spolek pro Kamenku shodl. 
c) Zástupkyně třídy 1. B navrhl možnost koupen UV lamp nebo čističek vzduchu do tříd, aby 

se snížila nemocnost. Bylo dohodnuto, že zástupce zjistí praxi na jiných školách a bude 
informovat, zda by pořízení mělo pozitivní vliv na snížení nemocnosti. 

d) Zástupkyně 7. B, p. Modráková, informovala o projektu www.patrondeti.cz a možnosti 
hradit obědy nebo pobyty pro žáky ze sociálně slabších rodin.  
Platba obědů – rodič se zájmem o tuto podporu zkontaktuje ředitele školy, 
administrativně s Patronem dětí řeší škola. 



Platba pobytů (sportovní atpod.) - Kontaktní osobou za školu je paní V. Hrubá, asistentka 
vedení školy. V rámci projektu je prověřena oprávněnost požadavku, následně po 
schválení je sepsána smlouva.  

e) Ředitel školy nabídl zapůjčení notebooků pro žáky ze sociálně slabších rodin. V této věci 
lze kontaktovat přímo pana ředitele. 

f) 2 obědy budou nabízeny v úterky a čtvrtky pravděpodobně od 18. září 2023. 
 
 
V Čelákovicích dne 6. 9. 2023 
Zapsala: Zuzana Švehlová 
Za správnost: Lenka Satýnková 


